
Referat lokalrådsmøde den 1. december 2016 

 Formanden bød Ulla og Jette velkommen som suppleanter i lokalrådet. 

 Jette fortalte, at Linå kro var blevet solgt igen. Planer uvisse. Hun fortalte endvidere, at en afklaring 

omkring købmandsbygningen tidligst finder sted i januar 2018. 

 Støjgener fra motorvejen blev omtalt. Lokalrådet finder, at folk fra området, der føler sig generet af 

støj kan deltage i et stort indkaldt møde omkring emnet på Silkeborg Højskole. 

 Lys ved busvendepladsen ser ud til at kunne finde en løsning. Frank Borch ser på det. 

 Kommuneplanen offentliggøres januar 2017. Rune oplyste, at der er taget meget ud af den 

nuværende plan. Landbruget ønsker ikke båndlagt reserveret jord til boliger. 

 Trafiksikkerhedsmødet med Frank Borch og skolebestyrelsen var et konstruktivt møde. De 

prioriterede trafiksikkerhedssteder blev set og drøftet, og Frank Borch tog skolevejen med hjem. 

Det er vigtigt, at vi holder fast i en samlet løsning. Dybdalen skal sikres bedre, og problemerne ved 

Skellerupvej/Møllegårdsvej og på Skellerupvej skal indgå i en endelig løsning. Formanden sender et 

svar til Frank Borch. Svaret er senere sendt til lokalrådet for kommentarer. 

 Erik J. fortalte om mødet mellem Voel og Resenbro lokalråd og Forsyningen. Spørgsmålet om 

fjernvarmeinstallation blev forelagt af varmechefen, der forventer en tilslutning blandt borgerne på 

mindst 50 % fra starten. Erik oplyste også, at man ikke ville anvende tvangstilslutning. Forsyningen 

vil holde borgermøder om fjernvarme i både Voel og Resenbro. Erik oplyste, at ved indførelse af 

fjernvarme i Funder, var der en introduktionspris for installation på 35.000 – 40.000 kr. 

Spørgsmålet om finansiering blev drøftet og tages op på borgermødet. 

 Økonomien er fortsat god. 

 Intet nyt om web. 

 Ulla spurgte om deltagelse i nærdemokratiudvalget og om, hvordan man finder kandidater til det 

kommende lokalråd. På næste møde tages det op igen med henblik på at lave en tids‐ og 

handleplan. 

 Ingrid/Jette fortalte om et foredrag i Linå med Mikkel Kløvedal arrangeret af Linå og Omegns 

Husholdningsforening. Der er ca. 50 billetter tilbage. Der sættes reklame for foredraget op i bl.a. 

REMA 1000. Prisen for deltagelse er 200 kr.  

 Næste møde er torsdag den 5. januar i lokalet på Rødegaard. 

Herefter var der en velsmagende julefrokost med masser af gode retter. Heldigvis kunne alle medlemmer 

deltage. En stor tak til arrangørerne Birgitte og Erik, der også stillede hus til både møde og frokost.  

Til sidst tak for et godt samarbejde i 2016 og god jul og godt nytår til alle. 

 

Referent: Kalle den 16. december 2016.  


